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Stelling; de gemeenteraad is onvoldoende betrokken bij de ontwikkelingen rond 

MFC Harderwijk 

 

Samen voor een gezonde toekomst in Harderwijk 

Voorzitter, leden van de raad en publiek op de tribune; 

Vandaag staan we hier om met elkaar in gesprek te gaan over een belangrijk 

onderwerp dat ons allen aangaat en heeft bezig gehouden de afgelopen 

maanden: MFC Harderwijk en dan met name de locatie de Roef. Belangrijk om 

hierbij aan te geven is dat wij als CDA een grote waarde hechten aan positieve 

gezondheid en de principes die daarbij horen. 

 

Voorzitter, 

De stelling voor dit debat is dat wij als gemeenteraad onvoldoende betrokken 

zijn geweest bij de ontwikkelingen rondom MFC Harderwijk. Wat ons betreft is 

dat zeker even aan de orde geweest, denk hierbij aan het onderzoek van 

positieve gezondheid op de locatie de Kiekmure en de daarbij behorende 

onderzoekskosten. We hadden afgesproken dat we positieve gezondheid 

zouden uitrollen in de Roef en dat we dit nog niet zouden doen in de Kiekmure, 

toch werden we verrast door de rekening van de onderzoekskosten.  

We schrokken behoorlijk van de financiële problemen die MFC Harderwijk eind 

2022 had, het was fijn geweest als zij eerder hadden aangegeven dat ze 

financiële uitdagingen hadden. Na de ingreep van het college en raad waren we 

blij dat het college en MFC ‘samen’ zouden optrekken om de financiële 

uitdagingen aan te pakken en positieve gezondheid verder te implementeren. 

Voorzitter, 

Met het nodige respect voor het harde werk van het voormalige bestuur (ze zijn 

nl per 1 juni jl afgetreden), kunnen we vaststellen dat er een punt was bereikt 

waarop verdere voortgang met het bestuur niet mogelijk was. Samen was niet 

echt samen en het bestuur had aangegeven dat ze meer geld nodig hadden. In 

dit opzicht kunnen wij ons vinden in de wijze waarop het college heeft 

ingegrepen om de situatie te verbeteren.  

Als CDA willen we niet teveel achterom kijken. Het is belangrijk dat we leren 

van wat er is gebeurd, maar onze focus moet vooral gericht zijn op de 

toekomst. We moeten vooruitkijken en ons richten op het versterken van de 



betrokkenheid van de gemeenteraad bij dergelijke belangrijke ontwikkelingen. 

Het is belangrijk dat er in dergelijke situaties vooraf goed is nagedacht over de 

exploitatie en de financiële gezondheid van dit soort ontwikkelingen.  

Bij het streven naar positieve gezondheid is het essentieel om rekening te 

houden met waarden zoals samenwerking, solidariteit en verantwoordelijkheid. 

Het is van groot belang dat we oog hebben voor de behoeften en belangen van 

alle betrokken partijen, met name de inwoners van Harderwijk en de gebruikers 

van de Roef. Positieve gezondheid reikt verder dan fysiek welzijn en omvat ook 

sociaal en mentaal welbevinden. Het is onze verantwoordelijkheid om ervoor te 

zorgen dat de Roef een plek wordt die bijdraagt aan de gezondheid en het 

welzijn van onze gemeenschap als geheel. 

Door samen te werken en samen te bouwen aan een gezonde toekomst voor 

MFC Harderwijk, kunnen we de betrokkenheid van de gemeenteraad vergroten 

en tegelijkertijd positieve gezondheidsresultaten bereiken. 

Voorzitter ik rond af; Hoewel de gemeenteraad in het begin te weinig betrokken 

was bij de ontwikkelingen rond MFC Harderwijk, kunnen wij ons vinden in de 

stappen die het college heeft  gezet om de financiële positie van MFC 

Harderwijk te versterken. In de tweede termijn zal ik terugkomen op de wijze 

waarop we meer grip krijgen op dit soort processen en herhaling mogelijk 

kunnen voorkomen.  

Laten we leren van het verleden maar vol energie samen werken aan een 

gezonde toekomst van positieve gezondheid in Harderwijk. 

  



2e termijn; 

Voorzitter zoals aangegeven zou ik in de tweede termijn terugkomen op hoe wij 

als raad meer grip kunnen krijgen op dit soort processen. 

Wat ons betreft kan dit door een goede evaluatie van hetgeen zich de 

afgelopen maanden allemaal heeft afgespeeld. Belangrijk hierin is de goede 

verslaglegging van de diverse overleggen die er steeds plaatsvinden. We 

hebben de toezegging van het college al op dit punt en hebben de afgelopen 

maanden ook gemerkt dat dit positief bijdraagt aan het overleg tussen college 

en raad. 

We hebben bij het voorgaande agendapunt, de vaststelling van de 

budgetsubsidie ook een amendement ingediend waarin we het college 

zeggenschap geven in de aanstelling van de nieuwe voorzitter.  

Tevens zullen wij volgende week komen  met een motie om meer grip te krijgen 

op exploitatie van maatschappelijk vastgoed, hierin willen wij oproepen om 

vooraf in de business case te laten opnemen op welke wijze de exploitatie is 

geborgd. 

 

Voorzitter, wat ons betreft gaan we samen voor een gezonde toekomst van MFC 

Harderwijk. 


